
Ciechanów, 13 lutego 2017 r. 

 

 

 

Pan Stanisław Talarek  

Radny Rady Miasta Ciechanów 

 

 

Odpowiadając na Pana interpelację, zgłoszoną 26 stycznia 2017r. na XXVII sesji Rady 

Miasta Ciechanów, dotyczącą braku oświetlenia ul. Senator Janiny Fetlińskiej, uprzejmie 

informuję, że w tej sprawie od 04.10.2016r. Referat Koordynowania Inwestycji Miejskich 

prowadził liczną korespondencję z ZBT Sp. z o.o. w Radomiu, która była wykonawcą 

oświetlenia ulicznego pętli miejskiej. Niestety do dzisiaj sytuacja nie uległa poprawie. 

10 lutego br. Wydział Inżynierii Miejskiej i Ochrony Środowiska zgłosił potrzebę 

przeglądu technicznego sieci oświetleniowej ul. Senator Janiny Fetlińskiej Spółce Energa 

Oświetlenie. Z posiadanych już informacji wynika, że oprawy wymagają uszczelnienia, 

wymiany zardzewiałych dławików oraz przepalonych źródeł światła. Po uzyskaniu dalszych 

informacji na ten temat, zostaną podjęte działania związane z naprawą obiektu 

oświetleniowego.   

       Prezydent Miasta 

             /-/ Krzysztof Kosiński 

Do wiadomości: 

1. BOR w/m 

2. IMiOŚ a/a 
ak/ak 


